
 

Skolebestyrelsesmøde: Torsdag d. 25.april 17-19 

Mødeleder: Lone Østergaard Referent: Peter Nielsen 

Deltagere: Lotte Borg, Stinna Midtgaard Kjær, Peter Nielsen, Lise Rejnhold Sørensen, Lars Neckelmann, Lone Østergaard, Sine Erlandsen, Lærke M Jensen, 

Emma Jørgensen (elevrådet) og Pernille Wessel  

Afbud: Sine Erlandsen,  

Dagsorden 

Tid Dagsordens punkt Fremstilling Referat 

17.00-17.15 • Nyt fra elevrådet  Emma. Skobørster - kan vi ikke hjælpe med til med at 

der kommer flere. Det kigges der på, når vi er 

længere (færdige) med velfærdens fundament. 

’Minikøkken’ - Kan vi få et sted med elkedel, 

mikrobølgeovn. Det kan ikke imødekommes.  

Lys i Cykelskure savnes. Det er (vist) på vej - 

der arbejdes på det. 

Toiletterne er meget ulækre - vi venter på de 

nye toiletter.  

Der er i øvrigt også for få toiletter pt. 

Elevrådet bedes være med til at fordele de nye 

toiletter, når de er færdige 

17.15-17.25 Opfølgning fra valgmødet 24.april 

• Hvor mange kom, mangler vi kandidater osv 

Lone/PW To ’nysgerrige’ dukkede op. De to, er på listen 

- der skal ringes til de potentialer vi kender vi i 

forvejen. 

Specialklasserne er ikke repræsenteret - de er 

svære at hverve af flere forskellige årsager. 

17.25-17.40 Nyt fra skolen 

• Hvem laver tilsynet med skemaerne? Der er en 

PW Lone laver tilsyn på skolebestyrelsens vegne. 

 



 

guideline 

• Valgfag – fordeling af elever mm 

• Velfærdens Fundament mm 

• Næste møde, skal vi holde det et andet sted? 

Forslag Flurie i Nørregade 

Valgfag udskydes til næste gang. 

 

Velfærdens fundament holder planen - indtil 

nu. MEN om vi er færdige til ’Åbent hus’ er vi 

lidt bekymrede for. Det ville være dejligt at 

kunne vise alt det nye frem ved den lejlighed. 

Det går godt - meget få og begrænsede klager.  

Al denne ombygning HAR været og ER en 

udfordring - det kniber med pladsen. Men alle 

klarer det/løser det inde for de givne rammer. 

Styrkelse af ansvarlighed - kan vi få elever til 

stolt at vise frem når vi er klar til det? 

 

Næste møde på Flurie i Nørregade. 

17.40-17.50 Pause   

17.50-18.00 Princip om Digital Dannelse med bilag 

• Godkendelse, ikke drøftelse 

• Opfølgning på forældredelen 

Lone/PW Princippet om Digital Dannelse er godkendt. 

 

Der udarbejdes punkt vedr. digital dannelse på 

det talepapir der udarbejdes til 

skolebestyrelsesmedlemmernes ’taletid’ på 

årgangsmøderne. Punktet udarbejdes med 

baggrund i det oplæg ’kommunikation af digital 

dannelse’ gennemgået på et tidligere 

bestyrelsesmøde (og vedlagt som bilag til denne 

dagsorden) 

På talepapiret skal der lige huskes digital 

dannelse på Aula også. 

 



 

 

18.00-18.30 Budget 

• Online gennemgang v. Anette  

• Godkendelse/ikke godkendelse af budget 2024-2025 

Anette Anette gennemgik budgettet og der blev drøftet. 

Selvom tallene er ’store’ er de bestemt ikke 

imponerende.  

Budgettet blev ikke godkendt af 

skolebestyrelsen. 

18.30-18.50 Bestyrelsens beretning 

• Drøftelse 

 Lars og Lise ordner lige den lille sag. 

18.50-19.00 Eventuelt  6. maj inviterer borgmesteren til debat om 

folkeskoleløftet her på skolen.  

 

Kontaktudvalg: har vi noget at tage med? 

- Hvordan rekrutterer vi 

skolebestyrelsesmedlemmer? 

 

30. april er der ’folkeskolefesten’ på 

Munkebjerg Skole.  

 


